



编号: NO 1494068

# 企业法人营业执照

(副本)

注册号 120000400121019

名称  
住所  
法定代表人  
注册资本  
实收资本  
公司类型  
经营范围

爱康金融服务(天津)有限公司

天津市滨海新区塘沽水线路2号增1号于家堡金融区服务中心324房间

NASER ZAKARIYA YOUSEF TAHER

贰拾捌亿壹仟陆佰伍拾柒万壹仟肆佰贰拾玖元人民币

壹拾玖亿玖仟壹佰捌拾陆万零捌佰捌拾伍元人民币

有限责任公司(台港澳法人独资)

为金融机构进行市场推广、客户服务、系统应用管理和维护、推广和销售金融产品和服务以及经纪业务(包括在线金融衍生品及交易所业务)等提供服务,信息技术支持管理,银行后台服务,软件开发、呼叫中心、财务结算、数据处理等信息技术和业务流程服务;电子商务信息咨询,电子商务企业管理咨询,金融软件开发,并提供相关技术支持服务。

## 须知

1. 《企业法人营业执照》是企业法人资格和合法经营的凭证。
2. 《企业法人营业执照》分为正本和副本,正本和副本具有同等法律效力。
3. 《企业法人营业执照》正本应当置于住所的醒目位置。
4. 《企业法人营业执照》不得伪造、涂改、出租、出借、转让。
5. 登记事项发生变化,应当向公司登记机关申请变更登记,换领《企业法人营业执照》。
6. 每年三月一日至六月三十日,应当参加年度检验。
7. 《企业法人营业执照》被吊销后,不得开展与清算无关的经营活动。
8. 办理注销登记,应当交回《企业法人营业执照》正本和副本。
9. 《企业法人营业执照》遗失或者毁坏的,应当在公司登记机关指定的报刊上声明作废,申请补领。

## 年度检验情况

--	--	--	--

股东(发起人)

爱康集团全球(香港)公共有限公司

登记机关

营业期限 自2011-01-27 至 2061-01-26

成立日期 2011-01-27

2013



2013年01月30日

# Business License for Enterprise Legal Person

(Duplicate copy)

Registration No.: 120000400121019

**Enterprise Name:** Ikon Financial Services (Tianjin) Corporation Limited

**Address:** Room 324, Yujiapu Financial District Service Center, No.2-1  
Shuixian Road, Tanggu District, Binhai New Area, Tianjin

**Legal Representative:** NASER ZAKARIYA YOUSEF TAHER

**Registered Capital:** RMB TWO BILLION EIGHT HUNDRED SIXTEEN MILLION  
FIVE HUNDRED SEVENTY-ONE THOUSAND FOUR HUNDRED  
AND TWENTY-NINE YUAN

**Paid-up capital:** RMB ONE BILLION NINE HUNDRED NINETY-ONE MILLION  
EIGHT HUNDRED SIXTY THOUSAND EIGHT HUNDRED  
AND EITHY FIVE YUAN

**Type of Enterprise:** Limited liability Company (solely owned by Taiwan,  
Hong Kong and Macao Corporation)

**Business Scope:** conducting market promotion, customer service, system application management and maintenance for financial institutions, promoting and selling financial products and services, as well as brokerage business (including online financial derivatives and exchange business), information technology and business process services including information technology support management, banking back-office service, software development, call center, financial settlement and data processing, e-commerce information consultation, e-commerce enterprise management consultation, financial software development, and providing related technical support services.

**Shareholder (Originator):** IKON Group Worldwide (HK) Public Company Limited

**Expiring date:** Jan. 27, 2011 to Jan. 26, 2061

**Date of Establishment:** Jan. 27, 2011

## NOTICE:

1. The Business License for Enterprise's Legal Person is the certificate for enterprise that obtains legal person qualification and legal operation.
2. The Business License for Enterprise's Legal Person is made out in an original copy and a duplicate copy. Both copies have the same legal forces.
3. The original copy of business license shall be placed in an obvious position in the address of enterprise's legal person.
4. Any fabrication, alteration, lease, lending or transfer of the Business License is prohibited.
5. The enterprise's legal person shall apply an alternation registration to the original registration office for any changes of the registered items.
6. The registration authority shall proceeds an annual inspection on the enterprise's legal person from January 1 to June 30.
7. When the Business License for Enterprise's Legal Person is revoked, the enterprise is forbid to do anything but relate to liquidation.
8. The enterprise should return the original and duplicate copies of the business license when canceling the registration.
9. The enterprise should make a statement in the publisher pointed by registered office that it is invalid, and apply a new one.

### Yearly Inspection status of the enterprise's legal person

--	--	--	--

**Registration government agency:**

Administrative Bureau for Industry and Commerce of Tianjin Binhai New Area (Seal)

Jan. 30, 2013